
Osnovna škola Ivana Meštrovića 

Zagreb, Martina Pušteka 1 

10000 Zagreb 

Klasa: 602-02/22-01/07 

Urbroj: 251-190-22-01 

Z a k lj u č c i  
s 7. sjednice ŠO, 31.3.2022. 

 

 

Nazočni članovi Školskog odbora: Ivan Bubić, Hrvoje Đurak, Jelena Čeko,  Igor Naglić, 

Krešimir Sočković, Ivana Pikić Jugović i Tibor Komar. 

Ostali članovi: Milivoj Magerl, ravnatelj 

 Marija Matić, računovotkinja škole 

Zapisnik vodi Smiljana Maravić 

 

Na sjednici je predložen slijedeći dnevni red: 

1. Verifikacija novih članova Školskog odbora i zahtjev predstavnika roditelja za 

razrješenje članstva u Školskom odboru  

2. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

3. Financijski izvještaj i izvještaj o izvršenju financijskog plana za 2021. godinu 

4. Razno 

Predsjednik Školskog odbora otvara 7. sjednicu i predlaže navedeni Dnevni red, Dnevni red 

se mijenja na zahtjev članova školskog odbora i novi glasi: 

1. Verifikacija novih članova Školskog odbora i zahtjev predstavnika roditelja za 

razrješenje članstva u Školskom odboru  

2. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

3. Financijski izvještaj i izvještaj o izvršenju financijskog plana za 2021. 

4. Javni voćnjak na Jarunu - suradnja 

5. Prijedlog Vijeća roditelja o razrješenju ravnatelja 

6. Razno 

 

Ad. 1.  Verifikacija novih članova Školskog odbora i zahtjev predstavnika roditelja za 

razrješenje članstva u Školskom odboru. 

Predstavnik roditelja u Školskog odboru, gospodin Slaven Staklenac je podnio Zahtjev 

za razrješenje članstva u Školskom odboru OŠ Ivana Meštrovića, dana 17. siječnja 2022. 

Vijeće roditelja je na sjednici 9. veljače 2022. izabralo: 
 

- gospodina Krešimira Sočkovića 
 

kao svog predstavnika u Školskom odboru te se Krešimir Sočković na 7. sjednici Školskog 

odbora predstavio prisutnim članovima Školskog odbora. 



Nakon predstavljanja gospodina Sočkovića, kratko su se predstavili još dvoje novih 

članova Školskog odbora koji su imenovani Zaključkom gradonačelnika grada Zagreba od 17. 

siječnja 2022.   Klasa: 602-02/22-01/35, Urbroj: 251-01-02-22-2 
 

- gospođa Ivana Pikić Jugović 
 

i 
 

- gospodin Tibor Komar 
 

Novi članovi su 31. ožujka 2022. verificirani na Školskom odboru OŠ Ivana Meštrovića, 

Zagreb. 

 

Ad. 2. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je usvojen.  

 

Ad. 3.  Financijski izvještaj i izvještaj o izvršenju financijskog plana za 2021. godinu. 

 

Na sjednici Školskog odbora računovotkinja škole Marija Matić po stavkama podnijela 

je financijski izvještaj škole za 2021. g. i realizaciju proračuna - RVI. Prisutni članovi Školskog 

odbora pratili su izlaganje, postavljali pitanja o stavkama i dijelovima izvješća. 

Predstavnik roditelja iz Vijeća roditelja, gospodin Krešimir Sočković postavljao je pitanja i 

imao primjedbe o neslaganju dokumenata te naglasio da je financijsko izvješće bilo potrebno 

ranije poslati članovim Školskog odbora. Računovotkinja mu je odgovorila da je skraćeno 

financijsko izvješće poslano putem elektroničke pošte zajedno sa pozivom na 7. sjednicu ŠO, a 

cijeli dokument izvješća je objavljen na mrežnim stranicama škole. 

Članovi Školskog odbora glasanjem su usvojili financijski izvještaj škole za 2021. g. tako što 

je šest članova glasalo za prihvaćanje financijskog izvještaja, a jedan član je bio suzdržan. 

 

Ad. 4.  Suradnja Inicijative za javni voćnjak na Jarunu 

 

Član Školskog odbora, gospodin Ivan Bubić, zatražio je promjenu predloženog Dnevnog reda 

jer smatra da je izostavljena točka koju je predložio 1. veljače 2022., a koja se odnosi na 

suradnju Škole i dotične udruge u vezi sadnje sadnica jabuka. 

Predsjednik ŠO, gospodin Igor Naglić napomenuo je kako je planirao tu temu raspraviti s 

članovima ŠO pod točkom razno. Voditeljica Učeničke zadruge Eko Meštri, gospođa Jelena 

Čeko obrazložila je članovima Školskog odbora da je između škole i udruge Zeleni klik 

ostvarena suradnja te da nema razloga zašto ne bi bila i sa udrugom Inicijativa za javni voćnjak 

na Jarunu. Gospođa Jelena Čeko, voditeljica Učeničke zadruge Eko Meštri napominje da je sve 

po tom pitanju određeno od strane škole i kako će se javiti gđi. Janković mailom. 

 

Ad. 5.  Prijedlog Vijeća roditelja o razrješenju ravnatelja 

 

Predstavnik roditelja u Školskom odboru pokreće pitanje o prijedlogu Vijeća roditelja 

da se razriješi ravnatelj OŠ Ivana Meštrovića, gospodin Milivoj Magerl, oko kojega se 



raspravljalo na sjednici Vijeća roditelja. Vijeće roditelja sastalo je 9. veljače 2022. u 

prostorijama škole i na svojoj sjednici glasanjem izglasalo prijedlog za razrješenje ravnatelja 

škole jer većina roditelja smatra da: „ravnatelj ne obavlja dobro svoj posao u rukovođenju 

školom“.   

Stavke sa sjednice Vijeća roditelja zbog kojih se provelo glasovanje o razrješenju: 

- Roditelji traže od ravnatelja da u se u školi osnuje program produženog boravka za 

treće razrede, tj. veći angažman u postizanju tog cilja (u školi su četiri odjeljenja trećih razreda 

– što su veliki prostorni zahtjevi). Predstavnik roditelja i predstavnik iz gradske četvrti predlažu 

da tražimo od osnivača nadogradnju škole ili izgradnju nove školske zgrade. 

- Roditelji također smatraju da je ravnatelj odgovoran zbog toga što stolarija škole nije 

promijenjena, a ova postojeća stolarija je dotrajala, stara i neugledna. Predstavnik roditelja 

pokazuje (demonstrira) kako se prozori otvaraju i da takvi predstavljaju opasnost za učenike. 

Roditelji smatraju da ravnatelj nije bio dovoljno uporan sa svojim zahtjevima i nastojanjima 

prema osnivaču, tj. da se nije angažirao koliko je trebalo da se riješi pitanje stolarije/prozora u 

školi što prije. 

- Roditelji smatraju da je dvorana u školi u jako lošem stanju (jer su prozori, stari i 

dotrajali, povremeno prokišnjavaju te tako uništavaju parkete u dvorani) i smatraju da se 

ravnatelj trebao više angažirati prema osnivaču za popravak i sanaciju dvorane. 

- Roditelji smatraju i navode da ravnatelj treba hitno uputiti Osnivaču dopis sa 

zahtjevom da se na školi promjene prozori, da škola zahtjeva energetsku obnovu i da je u tome 

dopisu navedeno sve što oni smatraju da trebamo tražiti za školu. 

- Roditelji negoduju zbog neugodnih mirisa koji znaju doći iz WC-a i komentiraju da se 

učenici bune kako se vrata od nekih wc ne mogu zatvoriti/zaključati iznutra. 

Predstavnik roditelja i predstavnik lokalne uprave traže od ravnatelja da se očituje po 

onome što je od njega zatraženo putem zapisnika VR: 

Ravnatelj je iznio: 

 U vezi realizacije programa produženog boravka za treće razrede ravnatelj navodi da 

škola nema uvjete za četiri nove prostorije koje bi trebalo osigurani s primjerenim uvjetima i 

opremom. Sve prostorije su zauzete, učionice u novom dijelu zgrade kao i u starom te nema 

adekvatnog prostora za uvođenje četiri nova programa produženog boravka.  

Ravnatelj ujedno napominje da prema Državnom pedagoškom standardu 

osnovnoškolskog sustava odgoja i obrazovanja, donesenog na temelju čl. 10. Zakona o 

osnovnom školstvu, razrede ne možemo spajati odjeljenja jer bismo tako kršili čl. 8. i čl. 11. 

navedenog Standarda. 

Međutim, ravnatelj predlaže da se roditelji drugih i trećih razreda sastanu i sami osobno vide 

da su sve učionice popunjene, da nema mjesta za 4 nove učionice. 

Ravnatelj iznosi podatke o tome što je da je osnivač do sada odobrio: 

- renovaciju kotlovnice 

- postavljanje novih spremnika za lož ulje 

- popravak i nadogradnja novog krova (na novom dijelu školske zgrade) 

- renovacija kompletne kuhinje sa opremom 

- Škola svake godine u okviru mogućnosti obnavlja školski namještaj i klupe, nabavlja nove 

ormariće za učenike, obnavlja učionice prema potrebama. 



- Sve učionice u prizemlju su obnovljene, svi parketi promijenjeni, za dvoranu je ugovoren 

izvođač radova koji će izvesti dogovorene zahvate sanacije parketa i zaštite zidova.  

- Sva računala u školi su trenutno u funkciji, obzirom da računala koriste svi učenici od 4. do 

8. razreda, dolazi do kvarova koji se popravljaju. Predstavnik roditelja smatra kako bi škola 

preko ravnatelja trebala tražiti donacije za računala. 

 

Nakon što je ravnatelj iznesao svoje očitovanje i ravnatelj i računovotkinja zamoljeni su da 

napuste sjednicu. 

Predstavnica u Školskom odboru iz reda učitelja je zatražila riječ, smatra da da činjenica 

koju navodi predstavnik roditelja „da su oni osjetili potrebu da se nešto mijenja“ nikako nije 

razlog za smjenu ravnatelja jer silne pozitivne promjene i stvari u ovoj školi se ne bi dogodile 

bez inicijative i aktivnosti ravnatelja. Navode kolegice poduprli su i drugi predstavnik iz 

Učiteljskog vijeća te predstavnik Vijeća zaposlenika navodeći kako postoje mnoga zapažena 

ostvarenja počevši od sudjelovanja i ostvarenja učenika na županijskim i državnim 

natjecanjima, kako u sportu tako i ostalim nastavnim predmetima. Predstavnik iz reda učitelja 

(predmetne nastave), dodao je da škola ima 4 mentora i 5 savjetnika, više autora različitih 

edukativnih materijala i angažman učitelja u izradi novih kurikula za Ministarstvo obrazovanja, 

aktivnosti učitelja u Gradskom uredu u sklopu projekta „pokreni promjenu“, izdavanja časopisa 

Meštri, osvajanja više Oskara znanja i mnogi drugi su također znatni pokazatelji rada i 

aktivnosti u ovoj školi. Nakon iznesenih činjenica od strane predstavnika u Školskom odboru 

iz reda učitelja i predstavnika zaposlenika predstavnica Ivana Pikić Jugović naglašava 

ozbiljnost situacije budući da je tako velik broj roditelja nezadovoljan ravnateljevim vođenjem 

škole te smatra da je nejasno zašto je toliki nesrazmjer između ankete i zahtjeva roditelja i toga 

što je upravo čula od zaposlenika koji su sa ravnateljem svakodnevno i koji s njim dijele isti 

radni prostor i radne zadatke. 

 

Ad. 6. Razno 

 

Predstavnik zaposlenika u Školskom odboru ukazuje na sve češće pritiske roditelja prema 

učiteljima i gotovo nasilnog ponašanja koje smo imali u školi, raznih neugodnih iskustava i 

verbalnih napada na učitelje osobito krajem Školske godine te se predlaže zapošljavanje 

zaštitara nakon proljetnih praznika. Zaštitar bi se nalazio na ulaznim vratima. ŠO je predložio 

da se zahtjev razmotri i da se to iznese kao posebna točka na idućoj sjednici.  Školski odbor 

smatra da je potrebno ponovno poslati zahtjev za zapošljavanje domara na puno radno vrijeme, 

kao i da se ponovi zahtjev za zapošljavanje spremačice. 

 

 

Zapisnik sastavio: Smiljana Maravić 

 

Predsjednik Školskog odbora: Igor Naglić, prof. 


